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§ 57 KFKS 2021/272 

Revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande.  
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslag på revidering av 
kommunfullmäktiges arbetsordning enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelse daterad den 18 
februari 2021. 
 

Ärende 
Kommunfullmäktiges arbetsordning är i behov av revidering för att motsvara de nya 
bestämmelserna i 2018 års kommunallag men även utifrån behovet att göra 
arbetsordningen mer teknikneutral. Arbetet med revideringen av arbetsordningen har även 
innefattat att stadsledningskontoret genomfört en allmän översyn av arbetsordningen 
tillsammans med kommunfullmäktiges presidium och gruppledarna i kommunfullmäktige. 
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och juridik- och kanslienheten, daterad den 18 
februari 2021  
Bilaga 1 Förslag på revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning  
 

Yrkanden 
Khashayar Farmanbar (S) yrkade att arbetsordningen ändras enligt följande förslag: 
”§ 5 … Som huvudregel ska sammanträdena äga rum på måndagar med starttid kl 18.00 
§ 29 … material till kommunfullmäktiges presidium senast klockan 12.00 dagen då 
fullmäktige ska äga rum.” 
 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde Khashayar Farmanbars yrkande mot det utsända förslaget från 
stadsledningskontoret och juridik- och kanslienheten, och fann att arbetsutskottet hade 
beslutat i enlighet med förslaget från stadsledningskontoret och juridik- och kanslienheten. 
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Protokollsanteckningar 
Christina Ståldal lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
”Som påpekades under mötet så innebär detta ärende ett givande och tagande för att 
komma fram till en något sånär godtagbar gemensam plattform. Viktiga aspekter från 
Nackalistan var ett instämmande i S:s yrkande och förslag att flytta sista tiden för 
inlämnande av digitalt material till månd kl 12.00, fullmäktigedagen. Det visade sig sedan 
under diskussionen att det skulle kunna bli genomförbart, vilket välkomnas. I övrigt så 
anser Nackalistan att det inte är lämpligt att ändra allmänhetens halvtimme kl 16.30 på 
kommunfullmäktigedagen eftersom det pågår ett arbete i val- och demokratinämnden i 
syfte att öka allmänhetens intresse att ta del av fullmäktiges debatter och för kontakter 
politiker – allmänhet. Det är att föregå resultatet för denna nämnd. Nackalistan vill tills 
vidare behålla tiden kl 16.30-17.00 eftersom det föreslagna alternativet till kontakttid under 
fullmäktigemötets start inkräktar på arbetet i fullmäktige.” 
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